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Reza Etemad Personalföreträdare
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Paragraf §13

Sekreterare Rakel Nilsson
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§ 13
Anläggning av konstgräsplan på Kvickentorps BP. 
Genomförandebeslut 
Bilagor: Sekretess enligt 19 kap 1 och 3 §§ offentlighets- och 
sekretesslagen (2009:400)
 
Gemensamt ärende med idrottsförvaltningen
FSK 2020/573

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till genomförande av 
projekt Anläggning av konstgräsplan på Kvickentorps BP, 
till en investeringsutgift som redovisas i bilaga 1 till 
kontorets tjänsteutlåtande.

Nämndens behandling av ärendet

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).
 
Beslutsgång
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag.
 
Särskilt uttalande
Elise Karlsson m.fl. (V) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande:

 
Vänsterpartiet är som tidigare anförts mycket positivt till 
anläggandet av en konstgräsplan inklusive ytor för 
spontanidrott på Kvickentorps BP. Bristen på anläggningar 
för breddidrott är akut i Stockholms stad, samtidigt som 
Farsta med omnejd kommer att växa kraftigt framöver genom 
det stora antal bostäder som planeras i stadsdelen de 
kommande åren.
 
Vi beklagar samtidigt att majoriteten valt att inte gå vidare 
med vårt förslag om att undersöka det eventuella behovet och 
möjligheten att anlägga en ispist i samband med anläggningen 
av konstgräsplanen. Det är olyckligt, då det i längden vore en 
god investering som skulle innebära att idrottsytan kunde 
användas året runt och därmed bidra till ökat idrottande.
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Handlingar i ärendet
 FSK 2020/573-4 (Signerad) Anläggning av konstgräsplan på 

Kvickentorps bollplan. Genomförandebeslut 
 FSK 2020/573-6 Bilaga 2 Lönsamhetskalkyl 

Fastighetskontoret
 FSK 2020/573-7 Bilaga 3 Lönsamhetskalkyl Staden



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
JAN OLOF,VALESKOG 2021-05-06
DENNIS,WEDIN 2021-05-06
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